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 Vammaisneuvosto  

  

  

     

Oulun kaupungin vammaisneuvoston kokous 
 

Aika:  tiistai 2.11.2021 klo 9.00–11.49 

Paikka: Aleksinkulma, Aleksanterinkatu 9 Myllynurkka 

Jäsenet: Mannelin Anni pj.  Pohjois-Pohjanmaan ja Kainuun Lihastautiyhdistys ry 

 Lauri Louhivirta Kynnys ry 

 Kaisu Rundelin  Oulun Seudun Omaishoitajat ry 

 Sinikka Vuoti  Oulun kehitysvammaisten tuki ry 

 Lasse Jalonen  Pohjois-Pohjanmaan näkövammaiset ry 

 Teija Karisaari- Kittilä  Oulun seudun CP yhdistys ry  poissa 

 Juhani Uhlgren Hyvän Mielen talo, varajäsen    

 Hilkka Nivukoski Oulun seudun Allergia- Atopia- ja Astmayhdistys ry 

 Jaana Potkonen Sivistys ja kulttuuripalvelut  9.34–10.36 

 Niina Oksman  Sivistys- ja kulttuuripalvelut  poissa 

 Marja Salo  Hyvinvointipalvelut  poissa 

 Pia Kortessalo  Hyvinvointipalvelut  poissa 

 Mikko Autio  Yhdyskunta- ja ympäristöpalvelut poissa 

 Sanna Pääkkönen asiantuntija Oulun tilapalvelut 9.50–10.41 

Esittelijä:  Pasi Laukka  Sivistys ja kulttuuripalvelut 

Sihteeri: Heli Metsävirta Sivistys- ja kulttuuripalvelut 

Vierailijat:  Arkkitehti Raija-Liisa Miesmaa, Uki Arkkitehdit Oy §139 

 Opastesuunnitelman laatija Laura Lahdenperä,  

 Esteettömyysasiantuntija Terhi Tamminen §140 

 

§ 135 Kokouksen avaus 

 Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 9.06. 

§ 136  Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  

 Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

§ 137 Pöytäkirjan tarkastajien valinta  

 Pöytäkirjan tarkastajiksi valittiin Hilkka Nivukoski ja Juhani Uhlgren. 

§ 138 Asialistan hyväksyminen  

 Asialista hyväksyttiin. 

§ 139 Oulun yliopistollinen sairaala uudisrakennus, esteettömyyssuunnitelma  

 Arkkitehti Raija-Liisa Miesmaa klo 9.15–9.50  

 Arkkitehti Raija Miesmaa esitteli uuden sairaalan F rakennuksen 

 esteettömyyssuunnitelman. 

Päätös: Vammaisneuvosto antaa lausunnon esteettömyyssuunnitelmasta. Lausunnossa 

vammaisneuvosto katsoo, että osa liikuntaesteisten parkkipaikoista on sisään tuloon 

nähden liian kaukana. Lisäksi niitä on liian vähän. Sisääntulon edessä, le-paikkojen 

kohdalla ajotien reunuksen tulee olla samassa tasossa kävelytien kanssa. Pyydetään esittely 

sairaalan opastesuunnitelmasta.   
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§ 140 Opastesuunnitelma  

Terhi Tamminen, Laura Lahdenperä ja Sanna Pääkkönen esittelivät uuden opastesuunnitelman. 

Vammaisneuvosto piti opastesuunnitelmaa hyvänä ja toivoo sen laajaa käyttöönottoa Oulussa.  

 Päätös: merkittiin tiedoksi.  

§ 141 Työvaliokunnan muistio 

 Puheenjohtaja kävi läpi työvaliokunnan muistion keskeiset asiat. 

 Avoimen hallinnon toimenpiteiden toteutumista käsitellään työvaliokunnassa ja 

 sähköpostin välityksellä. 

 Päätös: merkittiin tiedoksi.  

§ 142 Palvelualueiden asiat ja kuulumiset 

• Ei palvelualueiden kuulumisia. 

• Esittelijä Pasi Laukka kertoi Oulun kaupungin ajankohtaiset kuulumiset.   

• Talousarvioesitys valmistumassa. 

• Yhteisötoiminnassa aloittaa neljäs koordinaattori marraskuussa. 

• Soteuudistusta valmistellaan, aluevaltuusto aloittaa helmikuussa. 

• Perhekeskusmalli valmisteilla. 

 Päätös: merkittiin tiedoksi.  

§ 143 Järjestöjen kuulumiset 

• Oulun seudun allergia- atopia ja astmayhdistyksessä toiminta lähtenyt käyntiin ja 

uimakoulut pyörivät. Hilkka Nivukoskea pyydetty yhdistyksen hallitukseen. 

• Kaisu Rundelin osallistunut 15.10.2021 POPsote ikääntyvien omaishoidon 

myöntämisperusteet -työpajaan. Pajatyöskentelyn tulokset ja aktiivisen keskustelun 

palautteet antoivat runsaasti jatkotyöskentelylle eväitä. Huolena tuotiin mm. esille, että 

uudet perusteet eivät saa heikentää omaishoidontukea ja palveluja. 

• Lasse Jalonen ehdotti, että vammaisneuvosto laatisi omat vaaliteesit. Selvitetään 

mahdollisuutta saada teesit vaalikoneeseen Zef-lisenssin omistavan tahon kautta. 

Kokouksessa perustettiin työryhmä selvittämään asiaa ja laatimaan kysymykset. 

Työryhmään kuuluvat Lauri Louhivirta, Lasse Jalonen ja Sinikka Vuoti. Pasi Laukka 

selvittää kaupungin ict-tiimiltä lisenssin käyttöä kaupungin kautta.  

• Sinikka Vuoti kertoi, että kehitysvammapalveluissa ei ole asuntoja tarvitseville. 

• Sinikka Vuoti muistutti työpajasta: Sujuvampaa yhteistyötä vammaisneuvoston kanssa -

vammaisneuvoston yhteistyön kehittämistyöpaja 9.11. klo 14.00–17.00.  

 https://popsote.fi/events/hyvinvointialueen-jarjestoyhteistyo-infotilaisuus-iltapaiva/  

• Juhani Uhlgren kertoi, että mielenterveysviikko viikkoa vietetään viikolla 47 ohjelma löytyy 

Hyvän mielen talon sivuilta. 

 Ajankohtaista - Hyvän Mielen Talo (hyvanmielentalo.fi) 

• Lauri Louhivirta kertoi, että hakemus on tehty yhdenvertaisuus- ja tasa-arvolautakuntaan 

koskien Nallikarin esteettömyyttä. 

 Päätös: merkittiin tiedoksi   

§144 Muut esille tulevat asiat 

 Vammaisneuvostopäivät marraskuussa. 

§145 Kokouksen päättäminen 

 Puheenjohtaja päätti kokouksen 11.49. 

https://popsote.fi/events/hyvinvointialueen-jarjestoyhteistyo-infotilaisuus-iltapaiva/
https://www.hyvanmielentalo.fi/toiminta/opastava-perhetyo/ajankohtaista.html

